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Адрес MDI Advanced Processing GmbH 
Obere Austrasse 6 
55120 Mainz

Телефон 0049 6131 7321-0

Факс 0049 6131 7321-101

Интернет www.mdi-ap.com

 

Работники 20

Год основания 2005

Экспортный Уровень >75%

Объединения VDMA, IVAM

КОНТАКТНЫЕ ЛИЦА
Contact 1. Мистер Доктор Christoph Hermanns 

Geschäftsführer 
Phone:  

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
If you are looking for a highly innovative glass separation process, we offer great experience and new ideas for your specific glass processing
applications. 

We offer laser equipped glass processing systems (CO2 laser & green laser) for cutting, drilling, marking and patterning, cutting machines
equipped with cutting wheels, MDI cutting tools (Penett® & APIO® wheels, axles, holders, manual glass cutter, circle & linear cutter, glass pliers)
as well as R&D cooperations and job shops for small batches. 

 

ИСТОРИЯ И ПРОДУКТЫ
MDI SCHOTT Advanced Processing GmbH is your specialist for glass cutting. Our company has been established on 1st June 2005 as a Joint
Venture between the leading Japanese machine and tool building company for glass processing “Mitsuboshi Diamond Industrial Co., Ltd.” and the
special glass maker “SCHOTT AG”. Here, our customers benefit from our more than 70 years of experience in traditional glass cutting, more than 15
years of experience in laser cutting and the substantial know how our company has obtained working with glass itself.
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Company Profile of MDI Advanced Processing GmbH

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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powered by www.glassglobal.com


